
Mirosław Gilarski Kraków, 23 maja 2007 r, 
Radny Miasta Krakowa 

  

Panie Prezydencie, 

Rady Dzielnic VIII i IX wnioskowały o utworzenie Parku rzecznego Wilga. 
Tymczasem tereny przeznaczone na zieleń parkową (plan z 1994 i uchwalonym przez Radę 
Miasta Krakowa Studium uwarunkowań... z 2003 r.) są intensywnie zabudowywane, bądź 
przygotowywane pod budownictwo wielorodzinne. Takie decyzje zapadają za Pana zgodą, 
choć są one sprzeczne np. ze Studium. 
Trzeba zwrócić szczególna uwagę na ochronę na tym terenie zieleń krajobrazową oraz tzw. 
Korytarz ekologiczny wzdłuŜ Wilgi. Dlatego proszę o wyjaśnienia: 

1. Dlaczego nie zadbał Pan o to, Ŝe pomimo licznych wniosków mieszkańców i Rad 
Dzielnic nie przygotowano MPZP Park rzeczny Wilga (zgodnie ze Studium)? 

2.   Dlaczego odstąpiono od przygotowywania planu Borsucza? 
3. Dlaczego nie liczy się Pan z głosem mieszkańców i nie respektuje zasad 

zrównowaŜonego rozwoju? 
4.  Proszę o odpowiedź równieŜ na pytania zawarte w „Liście otwartym mieszkańców  

w sprawie Parku Rzecznego Wilga (rejon ul. Borsuczej) przy os. Cegielniana”  
(w załączeniu), przesłanie kopii odpowiedzi na interpelacje do Rad Dzielnic VIII i IX 
oraz [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie 

do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji 

Niejawnych] - adresy w załączniku do interpelacji. 

 

Otrzymują: 
1.   Adresat, 
2.   A/a. 

 

INTERPELACJA 


